Minutes of the General Meeting of Arge Alpe Adria Philately

on the Occasion of the Rank I 27. Alpen Adria Exhibition 2024, on Sunday, 15 September 2024, at 9.00 a.m., in Congress Centrum Amberg, Bayern, Germany

Attendees: Bojan Bračič, President AAP, Armin Lind, Representative Austria, Istvan Glatz, Representative Hungary, Gabriele Gastaldo, Representative Italy, Igor Pirc, Representative Slovenia, Thomas Heckel, Representative Bavaria, Julije Maras, Representative Croatia, Gian Franco Bellini, Observer Tessin, Thomas Bauer, Coordinator of the Exhibition, Hadmar Fresacher, Observer Austria. 

Agenda

1.Welcoming and acknowledging those present
2. Approval of the agenda, election of the minute taker (in English)
3. Report from the president on the past AAP year
4. Internet site www.alpeadria.eu 
5. Announcement of any personal changes
6. Summary of the ALPEN ADRIA exhibition Amberg 2024
7. Orientation about future ALPEN ADRIA events
   - transition to the bienal cycle
   - potential organizer (2026)
8. Greeetings/guests of honor (if any)
9. Miscellaneus 

Ad 1.-2.  
The president opened the 2024 General Meeting and welcomed everyone present. The Agenda was accepted unanimously and Igor Pirc was named to take care of the Protocol (Minutes).

Ad. 3
The president noted that there were no special events in the past year, except of course the preparations for this year's exhibition, which we are attending.

Ad. 4. 
AAP President Bračič reminded that according to the agreement, Slovenia takes care of keeping the website up-to-date, and the members contribute €60 per year for technical support (external developer!). 
A few members have not paid the agreed contribution in previous years, two still owe for a year or two. Even this year another member has not paid it even though the invoices have always been sent, it begs the question if everyone wants this website.



The unanimous conclusion is that this positive practice continues, as always up-to-date information is published for the current exhibition, as well as all past events (minutes, palmares, etc.).
The editor of the website, otherwise the secretary of the AAP, Igor Pirc, thanked the organizer of the Amberg exhibition for the immediate provision of data for publication; at the same time, he invited everyone to contribute news of regional interest.
Delegates from the debtor countries promised to settle the debt soon.


Ad 5.
The representative of Austria Armin Lind announces that the current representative H. Nessler will no longer participate due to his health. At the annual meeting of the AAP Austria Society in May 2025, a new Representativde will be chosen. Until then, he will be the contact.

Ad. 6
The present representatives rated the preparation and implementation of this year's AAP exhibition in Amberg as excellent and awarded the present representative of Bavaria with applause.

Ad.7
The agreement from Trbiž 2023 Annual Meeting was that in Amberg the decision would be made to switch to a two-year cycle of AAP exhibitions. Those present confirmed the decision, which means that the next AAP exhibition will be in 2026 (any even year).
Slovenian Federation, as the currently working coordinator of ARGE (president and secretary), prepares a proposal for amendments to the two basic acts of the Alpe Jadran Philately community and forwards it to all members (Arbeitsübereinkommen, Ausstellungsreglement: change in the rhythm of exhibitions, mandate of the chairman, status of Ticino). The draft amendments are forwarded to all members.
According to the order, the exhibition should be organized by Hungary, followed by Croatia.
Istvan Glatz emphasized that, given the current situation in MABEOSZ, the organization of the AAP exhibition in 2026 year cannot be counted on. Hungary will not be ready to organize the exhibition until 2028.
The representative of Croatia, Julije Maras, offered to change the date with Hungary and for Croatia to prepare an exhibition in 2026; most likely in the seaside resort of Poreč in Istria. Croatia's proposal was unanimously welcomed and accepted. Igor Pirc was appointed coordinator of the exhibition.

Ad. 8. 
Igor Pirc welcomes those present in the name and in the role of Secretary of the European Federation FEPA. He especially emphasizes the importance of regional connections and events.

Ad. 9
Status of the membership of the Canton Ticino.  The impossibility of full participation in the ARGE (organization of exhibitons) remains unchanged. The status remains frozen. Participation by exhibitors from Ticino is possible upon invitation from the organizers of exhhibitions.
The meeting ended  at 11.05 with a group photo, which, together with the minutes, will also be published on the alpeadria.eu website.


--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Tagesordnung (auf Deutsch)
1. Begrüssung und Feststellung der Anwesenden
2. Genehmigung der Tagesordnung, Wahl des Protokollführer
3. Bericht des Präsidenten über das abgelaufene Vereinsjahr
4. Internetseite www.alpenadria.eu
5. Bekanntgabe allfälliger personeller Veränderungen
6. Resumee der ALPEN ADRIA Ausstellung in Amberg 2024
7. Orientierung über die künftigen ALPEN ADRIA Veranstaltungen (Vorschau)
   - Übergang zum Zweijahreszyklus
   - potenzieller Veranstalter (2026)
8. Grussworte/Ehrengäste
9. Verschiedes

Ad. 1.-2.  Der Präsident Bojan Bračič eröffnete die Sitzung und begrüßte alle Anwesenden. Die Tagesordnung der Generalversammlung 2024 wurde angenommen und Igor Pirc mit der Protokollführung (Protokoll) beauftragt.

Ad. 3
Der Präsident stellte fest, dass es im vergangenen Jahr keine besonderen Ereignisse gab, außer natürlich die Vorbereitungen für die diesjährige Ausstellung, an der wir teilnehmen.

Ad. 4.  
AAP-Präsident Bračič erinnerte daran, dass Slowenien gemäß der Vereinbarung dafür verantwortlich sei, die Website auf dem neuesten Stand zu halten, und dass die Mitglieder 60 € pro Jahr für den Einige Mitglieder haben in den Vorjahren den vereinbarten Beitrag nicht gezahlt, zwei sind noch ein oder zwei Jahre schuldig. Selbst dieses Jahr hat ein anderes Mitglied es nicht bezahlt, obwohl die Rechnungen immer verschickt wurden. Es stellt sich die Frage, ob alle diese Website wollen.
[bookmark: _GoBack]Die einhellige Schlussfolgerung ist, dass diese positive Praxis anhält, da immer aktuelle Informationen zur aktuellen Ausstellung sowie zu allen vergangenen Veranstaltungen (Protokolle, Palmares usw.) veröffentlicht werden.  Der Editor der Website, ansonsten Sekretär des AAP, Igor Pirc, dankte dem Veranstalter der Amberg-Ausstellung für die sofortige Bereitstellung der Daten zur Veröffentlichung; Gleichzeitig lud er alle ein, Nachrichten von regionalem Interesse zuzusenden.
Ad. 5
Der Vertreter von Österreich Armin Lind gibt bekannt, dass der derzeitige Vertreter H. Nessler aus gesundheitlichen Gründen nicht mehr teilnehmen wird. Bei der Jahrestagung des Vereins AAP Ōsterreich im Mai 20025 wird ein neuer gewählt. Bis dahin ist er der Ansprechpartner.

 Ad. 6
Die anwesenden Vertreter bewerteten die Vorbereitung und Durchführung der diesjährigen AAP-Ausstellung in Amberg als hervorragend und würdigten den anwesenden Vertreter Bayerns mit Applaus.

Ad. 7
Die Vereinbarung von Trbiž 2023 sah vor, dass heuer beschlossen wird, auf einen zweijährigen Zyklus von AAP-Ausstellungen umzusteigen. Die Anwesenden bestätigten die Entscheidung, was bedeutet, dass die nächste AAP-Ausstellung im Jahr 2026 (jedes gerade Jahr) stattfinden wird.
Der Slowenische Verband bereitet als derzeit arbeitender Koordinator der ARGE (Präsident und Sekretär) einen Vorschlag für Änderungen der beiden Grundgesetze der Philateliegemeinschaft Alpe Jadran vor und leitet ihn an alle Mitglieder weiter (Arbeitsübereinkommen, Ausstellungsreglement: Änderung des Ausstellungsrhythmus, Mandat des Präsidenten, Status des Tessins). 
Die Änderungsentwürfe werden allen Mitgliedern zugeleitet.
Gemäß der Anordnung sollte die Ausstellung von Ungarn organisiert werden, gefolgt von Kroatien. Istvan Glatz betonte, dass angesichts der aktuellen Situation in MABEOSZ nicht mit der Organisation der AAP-Ausstellung im Jahr 2026 gerechnet werden könne. Ungarn wird erst 2028 bereit sein, die Ausstellung zu organisieren.
Der Vertreter Kroatiens, Julije Maras, bot an, den Termin mit Ungarn zu ändern und Kroatien die Vorbereitung einer Ausstellung im Jahr 2026 zu ermöglichen; höchstwahrscheinlich im Badeort Poreč in Istrien.
Der Vorschlag Kroatiens wurde einstimmig begrüßt und angenommen. Igor Pirc wurde zum Koordinator der Ausstellung ernannt.

Ad. 8
Igor Pirc begrüßt die Anwesenden im Namen und in der Funktion des Sekretärs der Europäischen Föderation FEPA. Er betont insbesondere die Bedeutung regionaler Verbindungen und Veranstaltungen.

Ad. 9
An der Unmöglichkeit einer vollumfänglichen Teilnahme an der ARGE Aktivitäten (Organisation der Ausstellungen) ändert sich nichts. Der Status bleibt eingefroren. Die Teilnahme von Ausstellern aus dem Tessin ist auf Einladung des Messeveranstalters möglich.
Das Treffen endete um 11.05 mit einem Gruppenfoto, das zusammen mit dem Protokoll auch auf der Website alpeadria.eu veröffentlicht wird.
Protokoll bereitet/Minutes prepared by the Secretary 
Igor Pirc


						Unterzeichnet / Signed by
					                       Bojan Bračič, 
